

## Immediate Action Required



### Products

**3M™ Scott™ Vibralert End-of-Service-Time-Indicator (EoSTI) contained in E-Z Flo+ Mask-Mounted Regulators (MMR)**

**Manufacturing Dates: January 26-29, 2024**



3M Personal Safety Division is issuing a "Stop Use and Action" for the 3M™ Scott™ E-Z Flo+ MMR manufactured between January 26-29, 2024. 3M™ Scott™ E-Z Flo+ MMR are safe to use once the instructions in this notice are carried out.

3M Scott Fire & Safety has been made aware of an E-Z Flo+ MMR having shipped from our factory with a Vibralert EoSTI that failed to function adequately upon initial inspection. The root cause of this failure has been determined, and corrective actions have been undertaken to ensure all shipments after the date range function as designed and approved. There have been no reports of injuries or accidents associated with this notice.

### Instructions for Users

If a 3M Scott respirator or spare parts whose MMR serial number falls within the manufacture/shipment date range of this Notice, you will be contacted by an authorized 3M Scott Authorized Service Center (ASC) or distributor. We have identified specific components and have asked your ASC to notify you to have an inspection performed on your Self-Contained Breathing Apparatus. If you are contacted, please stop use of the identified MMR immediately. If you are not contacted by a 3M Scott ASC or distributor and have questions about this notice, you may contact our Technical Support group at 1-800-247-7257.

### Instructions for Distributors

Upon receipt of this Notice, you will already have received a listing of serial numbers and orders impacted by this Notice, along with instructions on inspection and repair/replacement of affected components. If you have not received a listing, this Notice does not apply to orders we have shipped to you or to your customers. If you still have questions regarding this Notice, please contact 3M Scott Technical Support. Please immediately forward this Notice to any of your customers who have purchased affected products from you and provide any assistance requested by your customers to complete the process.

**If you have any questions or for more information, please contact your local 3M representative or 3M Scott Technical Support.**

We apologize for any inconvenience caused. If you have any additional questions about this Notice please contact your 3M Scott Authorized Service Center, or 3M Scott Technical Support so that a service professional can assist you in completion of the Notice. 3M Scott Technical Support can be contacted at 1-800-247-7257, or [scotttechsupport@3m.com](mailto:scotttechsupport@3m.com), or through the web at [www.3M.com/ScottFire](http://www.3M.com/ScottFire).

#### Personal Safety Division

4320 Goldmine Road  
Monroe, NC 28110

#### In United States of America or Canada

Technical Service 1-800-247-7257  
Customer Service 1-800-247-7257  
[3M.com/ScottFire](http://3M.com/ScottFire)

© 3M 2024. All rights reserved.

3M and Scott are trademarks of 3M Company and its affiliates, used under license in Canada.

## Action immédiate requise



### Produits

Indicateur de fin de service Vibralert **3M<sup>MC</sup>Scott<sup>MC</sup>** intégré dans les régulateurs montés sur masque (MMR) E-Z Flo+

**Dates de fabrication : Du 26 au 29 janvier 2024**



La division de la sécurité personnelle de 3M émet une « Cessation d'utilisation et d'action » pour les MMR E-Z Flo+ 3MMC ScottMC fabriqués entre le 26 et le 29 janvier 2024. Les MMR E-Z Flo+ 3MMC ScottMC peuvent être utilisés en toute sécurité une fois les directives du présent avis suivies.

La division Incendie et Sécurité 3M Scott a été informée qu'un MMR E-Z Flo+ dont l'indicateur de fin de service Vibralert n'a pas fonctionné correctement lors de l'inspection initiale a été expédié depuis notre usine. La cause première de cet échec a été déterminée et des mesures correctives ont été prises afin de garantir que toutes les expéditions réalisées après la plage de dates stipulée fonctionnent comme prévu et approuvé. Aucun accident et aucune blessure n'a été rapporté en lien avec cet avis.

### Directives pour les utilisateurs

Si un respirateur 3M Scott ou des pièces de rechange dont le numéro de série MMR tombe dans la période de fabrication ou d'expédition du présent avis, un centre de service autorisé 3M Scott ou un distributeur communiquera avec vous. Nous avons relevé des composants spécifiques et avons demandé à votre centre de service autorisé de vous aviser de faire inspecter votre appareil de protection respiratoire autonome. Si votre centre de service autorisé 3M ou un distributeur communique avec vous, veuillez immédiatement cesser l'utilisation du MMR identifié. Si personne ne communique avec vous et que vous avez des questions au sujet de cet avis, vous pouvez communiquer avec votre groupe de soutien technique au 1 800 247-7257.

### Directives pour les distributeurs

À la réception du présent avis, vous aurez déjà reçu une liste des numéros de série et des commandes touchés par celui-ci, ainsi que des directives d'inspection et de réparation/remplacement des composants touchés. Si vous n'avez pas reçu de liste, le présent avis ne s'applique pas aux commandes que nous vous avons envoyées ou que nous avons envoyées à vos clients. Si vous avez toujours des questions au sujet du présent avis, veuillez communiquer avec le soutien technique 3M Scott. Veuillez immédiatement transmettre le présent avis à tous vos clients qui ont acheté des produits touchés par celui-ci et leur fournir toute l'aide requise pour amorcer le processus.

**Pour toute question ou information, veuillez communiquer avec votre représentant 3M local ou avec le soutien technique 3M Scott.**

Nous nous excusons pour tout inconfort causé. Si vous avez d'autres questions au sujet de cet avis, veuillez communiquer avec votre centre de service autorisé 3M Scott ou le soutien technique 3M Scott. Un professionnel des services pourra vous aider. Vous pouvez communiquer avec le soutien technique 3M Scott en composant le 1 800 247-7257, en écrivant à l'adresse [scotttechsupport@3m.com](mailto:scotttechsupport@3m.com) ou sur le site Web au [www.3m.com/ScottFire](http://www.3m.com/ScottFire).

#### Personal Safety Division

4320 Goldmine Road  
Monroe, NC 28110

#### In United States of America or Canada

Technical Service 1-800-247-7257  
Customer Service 1-800-247-7257  
[3M.com/ScottFire](http://3M.com/ScottFire)

© 3M 2024. All rights reserved.

3M and Scott are trademarks of 3M Company and its affiliates, used under license in Canada.